
ZÁPIS Z REDAKČNÍ RADY 

Datum:   28. 8. 2019 

Začátek: 16:00 

Konec:  17:30 

Místo konání:  Městský úřad Osek 

Přítomni:  Ing. Hana Křemenová, Magda Mašková,Mgr. Jitka Lindová, Zdeňka Rubešová 

Omluveni:          Taťána Dondová  

Host:   Ing. Jiří Macháček starosta města (16:00-16:30) 

______________________________________________________________________________ 

 

ZAHÁJENÍ: prezence 

hlasování: jmenovitě u jednotlivých bodů 

(pozn.: není-li u jednotlivých bodů hlasování uvedeno, tak platí hlasování ve shodě všech přítomných 

členů) 

 

Změna ve složení RR 

Paní Zdeňka Rubešová byla jmenována RM 28.8.2019 jako řádný člen RR na místo odvolaného člena pana 

Petra Šíly. 

      

1. Úvodník 

- koláž z fotografií z oseckých slavností (z celkového počtu vybraných fotografií bylo použito 10 fotografií) 

(fotografie předložila předsedkyně z výběru na Facebooku ITC foto pan Rada, a dalších získaných  

 

- slovo starosty doplnit o podpis, umístit jako první od druhé strany 

(příspěvek po termínu uzávěrky) 

         

2. Z jednání rady města a zastupitelstva 

- odstraněny 4 usnesení o uzavření smluv na věcná břemena, vypuštěno opakované uvádění 

identifikačních čísel (IČ) firem a organizací  

- usnesení ze ZM zařazeno chronologicky do výpisů z RM  

(příspěvek po termínu uzávěrky) 

 

3. Informace z úřadu, ostatní sdělení 

- podepsána pozvánka na ZM (Správní odbor)  

- info ke kácení stromových alejí (příspěvek po termínu uzávěrky) 

- předsedkyně přečetla doplnění sdělení redakční rady k vydávání série historie oseckých škol a vydání 

desek (byla doplněna cena desek z dnešního jednání rady města (28.8.)), bude doplněno do rubriky RR 

- předsedkyně předložila náhled posledního dílu historie oseckých škol a mimořádně vydaných desek k 

této sérii 

 

4. SMO 



- předsedkyně doplní novou pracovní dobu SMO (doplněno z webu SMO) 

 

5. ITC 

- předsedkyně vloží přepracovaný článek ITC (část k pouti se použije na úvodník, pozvánky na akce do 

rubriky ITC, doplní se podrobnější údaje ze zaslaného webového odkazu www.moldavská-zeleznice.cz) 

- plakáty umístěny dle místa v novinách 

(příspěvek po termínu uzávěrky) 

 

6. Frýtajm 

- odebrán plakát 5 proti 5 

- plakát Frajerky z galerky dát do rámečku 

 

7. KNIHOVNA 

- upravit otevírací dobu (doplněna kompletní otevírací doba z webu knihovny) 

 

8. DDM 

- bez připomínek 

(příspěvek po termínu uzávěrky - po předchozí domluvě) 

           

9. SPORT 

- odebrána 1 fotografie z článku běžeckého lyžování 

- odebrány 3 fotografie z článku lyžařského klubu, doplnit popisky k fotkám skokanů 

(doplnění po termínu uzávěrky - z důvodu termínu konání závodů) 

- info o náboru Shotokan karate dát pouze text do rámečku na začátek rubriky 

- článek TJ Baník fotbal - příspěvek přeposlán předsedkyní na správnou adresu novin (příspěvek po 

termínu uzávěrky) 

 

10. NÁZORY NAŠICH ČTENÁŘŮ 

- Článek Vánoční přání přesunout na začátek společenské kroniky 

- přidat podpis pod článek bez názvu - podpis bude "Sport a zdraví pro Osek a KSČM" (zasilatel na dotaz 

upřesnil) (příspěvek po termínu uzávěrky) 

- po redakční radě 29.8. došel článek "Sport a zdraví pro Osek a KSČM" s "prostým" vynecháním části 

původního textu, předsedkyně zaslala informační SMS členům RR, nikdo nebyl proti zařazení opravy 

 

11. PŘÍSPĚVKY Z OKOLÍ 

- příspěvky podzimní běh bažantnicí, Hájský kohout, duchcovský viadukt a oslavy výročí založení 

Gymnázia Duchcov zpracuje předsedkyně do přehledu akcí  

- pozvánka Bonex (příspěvek po termínu uzávěrky) 

- k pozvánce Gymnázia Duchcov přidána fotografie školy (z webu školy) 

 

12. SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

- bez připomínek 



- pravidelný recept nebyl zaslán do příspěvků 

 

Blahopřání, vzpomínky – bez připomínek 

 

Inzerce –pozvánka na cvičení umístit ke sportu 

 

13. PŘEHLED KULTURNÍCH AKCÍ 

- doplnit o přehled výše uvedených akcích 

 

14. DISKUSE 

- projednán příští termín redakční rady, změna na Po 30.9.2019 

- bylo diskutováno vyjmutí článků zastupitelů z rubriky Příspěvky čtenářů a přesun za informace z úřadu, 

na příští RR bude projednáno a rozhodnuto o případném přesunu 

 

Zapsala: Eva Brnová 

Ověřili: všichni přítomní členové RR 


